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Hozzászólás: 

Bóka Éva képviselő: „Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Amit hozzászeretnék 

szólni, az technikai és tartalmi jellegű. Mindenki csodálkozott, hogy ide átültem és akkor 

szeretnék elnézést kérni tévedtem abban, hogy van-e jelentősége az óvodai ülésrendnek. És 

úgy látszik, hogy van. Tegnap amikor megkaptuk a frakció módosító indítványát, ami a 

költségvetésre vonatkozik, akkor azt gondoltam, hogy már annyira eszköztelen, hogy 

ilyesmihez kell, hogy forduljon a frakció. A költségvetésről az a véleményem, hogy ennek a 

módosító indítványnak annyi jelentősége van, mint mackósajtban a brummogás. Tehát akkor 

segítek abban, hogy átülök ide és akkor lehessen egymás mellett ülni. Későn szóltam főjegyző 

asszonynak, így csak arra volt lehetőség, hogy ide átüljek és nem akartam azt az actiont, amit 

szoktak alkalmazni, hogy fölállnak, kimennek, nem szavaznak, nem vállalják a véleményüket. 

Mindig szoktam vállalni a véleményem, szavazatom, ezért ez az egy megoldás volt, hogy 

akkor átülök ide és a későbbiekben a sor ott egységben tud lenni. Tehát legalább ezzel az 

ülésrenddel tudják demonstrálni, amit szeretnének. Tehát elnézést kérek, tévedtem biztos, 

hogy van jelentősége. A másik tartalmi jellegű, szintén azzal kezdem, hogy szeretném 

megköszönni azoknak, akik itt a sorban ülnek, illetve a hátterüknek, amikor arról beszéltem, 

hogy kíméljék meg a facebook közösséget, illetve engem is attól, hogy áloldalakon, vagy 

admin nélküli oldalakon megjegyzéseket tesznek, ezt megtették köszönöm és egy kivétellel 

voltak értelmezési problémák, akit úgy hívnak, hogy Miskolczi László. Tehát folyamatosan. 

Szintén köszönettel tartozom neki, mert a névváltozásomat bevezette úgy, hogy a BBC 

rádióban nem kellett bejelentenem. Tehát ezért köszönöm. És a tartalmi módosítás az azt 

jelenti, hogy tévesen írja le, amikor arról beszélünk folyamatosan, vagy megjelenteti, hogy a 

Bóka Éva képviselő asszony a Fideszt szolgálta ki azzal, hogy az ő bizalmatlansági 

indítványát előhozta. Akkor szeretném tájékoztatni, hogy ehhez semmi köze nem volt a 

polgármester úrnak, a Fidesz-KDNP-nek, hanem ennek a sornak volt köze, hiszen kezdettől 

fogva alkalmatlannak tartották. Én csak abban közreműködtem, hogy alkalmatlan és ezt 

igazolta is az alpolgármesteri pozícióra. És nehogy azt gondolja, hogy szolidaritásból vállalták 

azt, hogy kimennek és nem szavaznak, hanem nem merték fölvállalni a véleményt. Csak 

azért, hogy tiszta kép legyen teljesen, ugye az alpolgármester, a másik alpolgármester úrnak a 

szolidaritása is két percig tarott nagyjából. Tehát akkor az is világos legyen, hogy kezdettől 

fogva ez a sor nem csak alpolgármesternek tartotta alkalmatlannak, hanem képviselőnek is, 

hiszen egyetlen olyan képviselő volt közölünk, aki saját jogon, illetve saját munkájával nem 

tudott bejutni, csak listán. Azzal is tisztában volt mindenki, hogy miért zsarolta ki az első lista 

helyet. Ezeket azért mondom el, hogy tegyük helyre a dolgokat, mert szintén a facebookon 

megjelennek olyan hibás és ... mindjárt befejezem, úgy is befejezem… következtetések. 

Szerettem volna, ha nem a facebookon üzengetünk egymásnak, hanem itt. Amit szeretnék 

kijelenteni, hogy most is tartom azt, hogy ha az ellenzék, amit mondtam, vérrel verítékkel fog 

abból az árokból kimászni, amit magának ásott, akkor most ezt módosítom, hogy ha így halad 

tovább, akkor még a földet is magára fogja húzni. Amíg nem az számít, hogy szövetségben 

dolgozzanak, amíg nem tudják mi az, hogy tisztelet, bizalom, alázat, tolerancia, konszenzus, 

addig ez fog lenni. Köszönöm szépen csak ennyit akartam.” 


































































































































































































































































































































